

JV "Uz-Kor Gas Chemical" LLC
230100, Republic of Uzbekistan,
Republic of Karakalpakstan,
Nukus city, Turtkul Guzari str. 121

СП ООО «Uz-Kor Gas Chemical»
230100, Республика Узбекистан
Республика Каракалпакстан
г. Нукус, ул. Турткул Гузари 121



TO: HEAD OF COMPANY

JV "Uz-Kor Gas Chemical" LLC hereinafter referred to as the Customer has announced the commencement of Competitive Selection №CS-265/24 for the provision of legal services to ensure the protection of the rights and interests of the JV in the tax field.

The potential participants will be disqualified from participation in competitive selection:

- which are under reorganization (amalgamation, joining, separation, restructuring), liquidation or bankruptcy;
- which didn't submit all the necessary documents for competitive selection within set timeframe;
- which have not fulfilled their commitments undertaken on previously concluded contracts;
- which have pending litigation with Customer;
- which are not residents of the Republic of Uzbekistan.
- which do not have appropriate license.

Please provide commercial proposal by 06.12.2024 (15:00).

To participate in the competitive selection, companies must send an official letter (request). Such letter shall be signed by an authorized person and certified with the stamp (if available) of a participant. When submitting an official letter, in a mandatory manner, please indicate your bank details and full legal address as per the following form:

Bidder:
Address:
Telephone:
Acc.:
Currency account:
In bank:
City:
MFO code:
Tax ID:
e-mail

КОМУ: РУКОВОДИТЕЛЮ ОРГАНИЗАЦИИ

Совместное Предприятие Общество с Ограниченной Ответственностью «Uz-Kor Gas Chemical», именуемое в дальнейшем «Заказчик», объявляет о начале Конкурсного отбора №CS-265/24 на оказание юридических услуг для обеспечения защиты прав и интересов СП в налоговой сфере.

Не допускаются к участию в конкурсном отборе следующие потенциальные участники:

- находящиеся на стадии реорганизации (слияния, присоединения, разделения, выделения, преобразования), ликвидации или банкротства;
- не предоставившие в установленный срок все необходимые документы для конкурсного отбора;
- не надлежаще исполнявших принятые обязательства по ранее заключенным контрактам;
- находящиеся в состоянии судебного разбирательства с Заказчиком;
- не являющимися резидентами РУз.
- не имеющие соответствующей лицензии.

Просим предоставить коммерческое предложение до 06.12.2024г (15:00).

Для участия в конкурсном отборе компаниям необходимо направить официальное письмо (запрос). Данное письмо должно быть подписано руководителем и заверено печатью (при наличии) Участника. При представлении официального письма, в обязательном порядке, просим указать банковские реквизиты и полный юридический адрес, по нижеуказанной форме:

Участник:
Адрес:
Телефон:
Р/сч:
Валютный счет:
В банке:
Город:
МФО:
ИНН:
e-mail:

bank corr.acc.

Package of competitive selection documents must be delivered in due time by courier mail or express messenger in a sealed envelope with the contact details of the sender, name of subject and number of the competitive selection.

After 3 pm by Tashkent time on December 6th, 2024, the documents will not be accepted.

Companies (organizations and other legal entities) intending to participate in the competitive selection may receive further information, and also receive a full package of competitive selection documentation at the following address:

Customer:

JV «UZ-KOR GAS CHEMICAL» LLC
Republic of Karakalpakstan, Nukus city, st. Allayar
Dosnazarova, building 121, apt. 3

Competitive Selection documents will be accepted at 112, Zulfiyahonim str., 100128 Shaykhantahur district Tashkent, Uzbekistan.

Phone / Fax: +99878 - 129-29-00 (221)

Web site: www.uz-kor.com

E-mail: sh.juraev@uz-kor.com

Исполнитель: Шахбоз Жураев

банк корп/счет:

Пакет с конкурсными документами должен быть своевременно доставлен курьерской почтой или нарочным в опечатанном конверте с реквизитами отправителя, наименованием предмета и номером конкурсного отбора.

После 15:00 ташкентского времени «6» Декабря 2024г. документы приниматься не будут.

Компании (организации и др. юридические лица) изъявившие желание принять участие в конкурсном отборе могут получить дальнейшую информацию по нему, а также приобрести полный пакет конкурсной документации по адресу:

Заказчик:

СП ООО «UZ-KOR GAS CHEMICAL»
Республика Каракалпакстан, город Нукус, ул. Аллаяра
Досназарова, дом 121, кв. 3

Конкурсные предложения принимаются по адресу:
Республика Узбекистан, г. Ташкент, 100128,
Шайхантахурский район ул. Зулфияхоним 112.

Телефон / Факс: +998 (78) 129-29-00 (221)

Web site: www.uz-kor.com

E-mail: sh.juraev@uz-kor.com

Еxecutor: Shakhboz Juraev